



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 ទិដ្ឋភាពទូទៅសម្រាប់អាជីវកម្មដែលអាចទាក់ទង

បច្ចុប្បន្នភាពថ្មីៗ: (ការផ្លាស់ប្តូរទាំងឡាយត្រូវបានរំលេចដោយពណ៌លឿង)

9/29/21: មានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ត្រូវត្រួតពិនិត្យភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាននៃមេរោគ COVID-19 សម្រាប់អ្នកចូលរួមដែលមានអាយុ 18 ឆ្នាំឡើងទៅឱ្យបានច្បាស់លាស់ ដោយផ្ទៀងផ្ទាត់ជាមួយនិងអគ្គនាយកដ្ឋានសុខាភិបាលដែលមានរូបថត។

ជាការឆ្លើយតបទៅនឹងការចម្លងជំងឺ COVID-19 នៅក្នុងសហគមន៍ដែលកំពុងបន្ត និងវត្តមាននៃមេរោគប្រភេទ Delta នោះ **សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល** ថ្មីតម្រូវឱ្យចាក់ថ្នាំអាជីវកម្មដែលប្រឈមនឹងហានិភ័យខ្ពស់មួយចំនួន ត្រូវចាត់វិធានការណ៍បន្ថែមដើម្បីធានាសុវត្ថិភាពរបស់អតិថិជន និងបុគ្គលិករបស់ពួកគេ រួមទាំងការផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការមុនពេលចូល។ ការតម្រូវឱ្យមានការចាក់ថ្នាំបង្ការសម្រាប់អ្នកដែលចូលក្នុងអាជីវកម្មទាំងនេះ នឹងជួយកាត់បន្ថយការរីករាលដាលនៅតាមសហគមន៍ កាត់បន្ថយហានិភ័យដល់បុគ្គលិក និងជម្រុញឱ្យពលរដ្ឋរស់នៅក្នុងតំបន់ទទួលបានការចាក់ថ្នាំបង្ការដែរ។ ថ្នាំបង្ការមានសុវត្ថិភាព និងមានប្រសិទ្ធភាព អាចរកបានយ៉ាងទូលំទូលាយទូទាំងខោនធី ហើយគឺជាវិធីល្អបំផុតដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការខ្លួនឈឺធ្ងន់ធ្ងរពីជំងឺ COVID-19។

មេរោគប្រភេទ Delta រីករាលដាលយ៉ាងងាយស្រួលជាងមេរោគប្រភេទមុនៗនៃជំងឺ COVID-19 យោងតាមរបាយការណ៍ដែលបានចុះផ្សាយ កត្តាដែលបង្កឱ្យការប្រឈមនឹងហានិភ័យនៃការឆ្លងមេរោគកើនឡើង រួមទាំងការចម្លងមេរោគទៅមនុស្សដែលមិននៅឆ្ងាយពីគ្នាលើសពី 6 ហ្វីតក៏ដោយ រួមមាន៖

- **ទីតាំងបិទជិតដោយមានខ្យល់បក់ចេញចូល ឬប្រព័ន្ធខ្យល់មិនគ្រប់គ្រាន់** ដែលអនុញ្ញាតឱ្យមានការប្រមូលផ្តុំវត្ថុរាវតាមផ្លូវដង្ហើម ជាពិសេសដំណាក់ទឹកតូចៗ និងភាគល្អិតនៃដង្ហើមទៅក្នុងអាកាស។
- **ការកើនឡើងនៃការបញ្ចេញសារធាតុរាវតាមផ្លូវដង្ហើម** ដែលអាចកើតឡើងនៅពេលដែលអ្នកដែលអាចចម្លងមេរោគបាននោះ ចូលរួមក្នុងសកម្មភាពដែលបញ្ចេញកម្លាំង ឬបង្កើនសំឡេងរបស់ពួកគេ(ឧទាហរណ៍ ការធ្វើលំហាត់ប្រាណ ការស្រែក ការច្រៀង)។
- **ការប៉ះពាល់រយៈពេលយូរ**ទៅនឹងលក្ខខណ្ឌដែលមានដូចចំណុចទាំងនេះ។

ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗ រួមមានព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) បង្កឱ្យកម្រិតហានិភ័យកាន់តែកើនឡើងចំពោះការចម្លងជំងឺ COVID-19 ពីព្រោះអ្នកចូលរួមទាំងឡាយចំណាយពេលវេលាយូរ ដោយផ្ទាល់ យ៉ាងជិតស្និទ្ធនឹងមនុស្សចំនួនច្រើនដែលពួកគេជាជាម្ចាស់មិនមានទំនាក់ទំនងជាមួយ ហើយដោយហេតុនេះ ហានិភ័យដែលភាគល្អិតតូចៗតាមផ្លូវដង្ហើមមានផ្ទុកមេរោគ COVID-19 ដែលនឹងត្រូវឆ្លងទៅអ្នកចូលរួមទាំងនោះកើនឡើង។ អាជីវកម្មដែលមានបម្រើអាហារ និងភេសជ្ជៈដល់អតិថិជនដែលនៅក្នុងអគារ ក៏ត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាទីតាំងដែលប្រឈមនឹងហានិភ័យកាន់តែខ្ពស់ចំពោះការចម្លងជំងឺ COVID-19 ពីព្រោះមនុស្សទាំងឡាយ ទាំងបុគ្គលដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការរួច និងមិនទាន់បានចាក់ថ្នាំបង្ការ ជារឿយៗនៅស្ថិតនៅខាងក្នុងអគារ ដោយគ្មានពាក់ម៉ាស់ក្នុងរយៈពេលយ៉ាងយូរ។

បទប្បញ្ញត្តិសំខាន់ៗ

ខាងក្រោមនេះគឺជាតម្រូវការនៃសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នកម្ម សម្រាប់ទាំងព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) (ព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្នុងអគារដែលមានអ្នកចូលរួមលើសពី 1,000 នាក់ ឬព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្រៅអគារដែលមានលើសពី 10,000 នាក់) និងបារ ហាងស្រាបៀរ (breweries) ហាងស្រាទំពាំងបាយជូរ (wineries) ហាងប៊ីតស្រា (distilleries) ក្លឹបហាត់ និងកន្លែងទទួលភ្ញៀវ (lounges)។ សូមចំណាំថា អតិថិជននិងបុគ្គលិកទាំងអស់ត្រូវតែបន្តពាក់ម៉ាស់ ខណៈពេលនៅព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុតដែលនៅខាងក្នុងឬខាងក្រៅអគារ ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការឡើយ។

- ✓ **ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត៖**
 - ✓ អ្នកចូលរួមទាំងអស់នៅព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុតដែលនៅខាងក្នុងអគារ ត្រូវតែបង្ហាញភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ឬលទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទូទៅ) អវិជ្ជមាននៃជំងឺ COVID-19 មុនពេលចូល។ កុមារអាយុក្រោម 2 ឆ្នាំត្រូវបានលើកលែង។
 - ✓ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 7 ខែតុលា ឆ្នាំ 2021 ទៅ៖ អ្នកចូលរួមទាំងអស់ដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅនៅព្រឹត្តិការណ៍ការណ៍ធំៗបំផុត ដែលនៅខាងក្រៅអគារ ត្រូវតែបង្ហាញភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ។



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 ទិដ្ឋភាពទូទៅសម្រាប់អាជីវកម្មដែលអាចទាក់ទង

លេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ឬលទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទូទៅ) អវិជ្ជមាននៃជំងឺ COVID-19 មុនពេលចូល។ កុមារអាយុក្រោម 2 ឆ្នាំត្រូវបានលើកលែង។

✓ ចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ៖ អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) តម្រូវឱ្យធ្វើការពិនិត្យភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាននៃមេរោគ COVID-19 សម្រាប់អ្នកចូលរួមដែលមានអាយុ 18 ឆ្នាំឡើងទៅឱ្យបានច្បាស់លាស់ ដោយផ្ទៀងផ្ទាត់ជាមួយនឹងអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណដែលមានរូបថត។

✓ ការអះអាងគឺមិនគ្រប់គ្រាន់ទៀតទេសម្រាប់ការបញ្ជាក់ពីស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬលទ្ធផលធ្វើតេស្តនោះ។

✓ សូមមើល [សេចក្តីណែនាំអំពីការបញ្ជាក់ពីការចាក់ថ្នាំបង្ការ](#) និង [សេចក្តីណែនាំអំពីការបញ្ជាក់ពីការធ្វើតេស្ត](#) សម្រាប់ការណែនាំជាជំហានៗ។

✓ បារ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយជូរ និងហាងប៊ីតស្រា៖

✓ ចាប់ផ្តើមពី ថ្ងៃទី 7 ខែតុលា រហូតដល់ថ្ងៃទី 3 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021៖ អ្នកដំណើរការហាងត្រូវតែផ្ទៀងផ្ទាត់ថា រាល់ភ្ញៀវដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅ យ៉ាងហោចណាស់បានចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 មួយដូស សម្រាប់ការចូលទៅក្នុងទីតាំងអាជីវកម្មដើម្បីទទួលបានសេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារ។

✓ ចាប់ផ្តើមពី ថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកាទៅ៖ អ្នកដំណើរការហាងត្រូវតែផ្ទៀងផ្ទាត់ថា រាល់ភ្ញៀវដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅ និងបុគ្គលិកដែលបិតនៅទីតាំងនោះទាំងអស់ បានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញសម្រាប់ការចូលទៅក្នុងទីតាំងអាជីវកម្មដើម្បីទទួលបានសេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារ។ សូមមើល [សេចក្តីណែនាំអំពីការបញ្ជាក់ពីការចាក់ថ្នាំបង្ការ](#) សម្រាប់ការណែនាំជាជំហានៗ។

✓ ភ្ញៀវទាំងឡាយដែលមិនផ្តល់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ អាចអង្គុយនៅតាមកន្លែងនិងទទួលបានការបម្រើសេវាកម្ម នៅផ្នែកខាងក្រៅនៃទីតាំងអាជីវកម្មនោះប៉ុណ្ណោះ។

- បុគ្គលមួយចំនួន ដែលពាក់ម៉ាស់ដែលបិទជិតត្រឹមត្រូវ អាចត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលទៅក្នុងផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃទីតាំងអាជីវកម្ម ជាបណ្តោះអាសន្ន ក្នុងគោលបំណងដែលមានកំណត់ ដូចជាធ្វើការដឹកជញ្ជូនទៅ ឬការមកទទួលយក ដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មឬការជួសជុល សម្រាប់ការចូលទៅក្នុងគោលបំណងបន្ទាន់ឬដើម្បីត្រួតពិនិត្យ ដើម្បីប្រើប្រាស់បន្ទប់ទឹក ឬដើម្បីទៅទទួលយកអាហារដែលបានកម្ទេងសម្រាប់ខ្ញុំទៅក្រៅ។

✓ ភ្នំបារក្រី និងកន្លែងទទួលភ្ញៀវ៖

✓ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 7 ខែតុលា រហូតដល់ថ្ងៃទី 3 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021៖ អ្នកដំណើរការអាជីវកម្មត្រូវតែផ្ទៀងផ្ទាត់ថា រាល់ភ្ញៀវទាំងអស់យ៉ាងហោចណាស់បានចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 មួយដូស សម្រាប់ការចូលទៅក្នុងទីតាំង។

✓ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ៖ អ្នកដំណើរការអាជីវកម្មត្រូវតែផ្ទៀងផ្ទាត់ថា រាល់ភ្ញៀវទាំងអស់ និងបុគ្គលិកដែលបិតនៅទីតាំងនោះទាំងអស់ ត្រូវចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19។ សូមមើល [សេចក្តីណែនាំអំពីការបញ្ជាក់ពីការចាក់ថ្នាំបង្ការ](#) សម្រាប់ការណែនាំជាជំហានៗ។

✓ ភ្ញៀវទាំងឡាយដែលមិនផ្តល់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ អាចត្រឹមតែអង្គុយតាមកន្លែង និង/ឬទទួលបានការបម្រើសេវាកម្មនៅផ្នែកខាងក្រៅនៃទីតាំងអាជីវកម្មនោះប៉ុណ្ណោះ។

- បុគ្គលណាមួយ ដែលពាក់ម៉ាស់ដែលបិទជិតត្រឹមត្រូវ អាចត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលទៅក្នុងផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃទីតាំងអាជីវកម្ម ជាបណ្តោះអាសន្ន ក្នុងគោលបំណងដែលមានកំណត់ ដូចជាធ្វើការដឹកជញ្ជូនទៅ ឬការមកទទួលយក ដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មឬការជួសជុល សម្រាប់ការចូលទៅក្នុងគោលបំណងបន្ទាន់ឬដើម្បីត្រួតពិនិត្យ ដើម្បីប្រើប្រាស់បន្ទប់ទឹក ឬដើម្បីទៅទទួលយកអាហារដែលបានកម្ទេងសម្រាប់ខ្ញុំទៅក្រៅ។

បន្ថែមលើសពីតម្រូវការខាងលើ សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលណែនាំយ៉ាងម៉ឺងមាត់ថា ភោជនីយដ្ឋាន និងកន្លែងអាជីវកម្មចំណីអាហារផ្សេងៗទៀតត្រូវរៀបចំបម្រុងទីតាំងដែលនៅខាងក្នុងអគារនៃអាជីវកម្មរបស់ពួកគេ សម្រាប់បុគ្គលដែលអាចបង្ហាញភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 មុនពេលចូល។ ចំណុចនេះ៖



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 ទិដ្ឋភាពទូទៅសម្រាប់អាជីវកម្មដែលអាចទាក់ទង

មិនគួរអនុវត្តចំពោះបុគ្គល ដែលបានពាក់ម៉ាស់បិទជិតត្រឹមត្រូវ ដែលចូលទៅក្នុងផ្នែកខាងក្នុងអគារនៃទីតាំងអាជីវកម្មជាបណ្តោះអាសន្ន ក្នុងគោលបំណងដែលមានកំណត់ ដូចជាធ្វើការដឹកជញ្ជូនទៅ ឬការមកទទួលយក ដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មឬការជួសជុល សម្រាប់ការចូលទៅក្នុងគោលបំណងបន្ទាន់ឬដើម្បីត្រួតពិនិត្យ ដើម្បីប្រើប្រាស់បន្ទប់ទឹក ឬដើម្បីទៅទទួលយកអាហារដែលបានកម្រងសម្រាប់ខ្ញុំបំប្រែក្រៅ នោះទេ។

ធនធានឯកសារបន្ថែម

សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រខាងក្រោមនេះ ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែមអំពីរបៀបអនុវត្តតាមសេចក្តីបង្គាប់ថ្មីរបស់មន្ត្រីសុខាភិបាល ៖

- ព័ត៌មានទូទៅអំពីការចាក់ថ្នាំបង្ការនិង [វិធីរៀបចំក្តីនិកចាក់ថ្នាំបង្ការ](#) នៅកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកអាចរកបាននៅគេហទំព័រ [VaccinateLACounty.com](#)។
- សូមមើលគេហទំព័រ [សេចក្តីណែនាំដោយមានរូបភាពសម្រាប់ផ្ទៀងផ្ទាត់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19](#) របស់ខោនធី LA សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមទៀត និងការណែនាំជាជំហានៗអំពីការផ្ទៀងផ្ទាត់ជាមួយនឹងរូបភាពនៃឯកសារថ្នាំបង្ការផ្សេងៗគ្នា។
- សូមមើលគេហទំព័រ [សេចក្តីណែនាំដោយមានរូបភាពសម្រាប់ផ្ទៀងផ្ទាត់ភ័ស្តុតាងការធ្វើតេស្តអវិជ្ជមាននៃជំងឺ COVID-19](#) របស់ខោនធី LA សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតអំពីរបៀបបញ្ជាក់លទ្ធផលធ្វើតេស្តនៃជំងឺ COVID-19។
- សូមមើលបញ្ជី [សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់សម្រាប់អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍](#) ចំពោះសំណួរជាក់លាក់ទាក់ទងនឹងតម្រូវនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬធ្វើការតេស្តសម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events)។
- សូមមើលបញ្ជី [សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់សម្រាប់ក្តីបរាគ្រី បារ កន្លែងទទួលភ្ញៀវ ហាងស្រាបៀរ ហាងស្រាទំពាំងបាយជូរ និងហាងប៊ីតស្រា](#) ចំពោះសំណួរជាក់លាក់ទាក់ទងនឹងតម្រូវនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់អាជីវកម្មទាំងនេះ។

